
OBČINSKI KOMITE O POROČILU ZA PROGRAMSKO VOLILNO SEJO

Ivo Krč kandidat za predsednika OK ZKS
Občinski komlte ZKS je na seji 24. decembra lani
sklenil sklicati programsko volllno sejo občinske kon-
ference ZKS, kl bo 27. februarja v Cankarjevem domu.
Na njej bodo med druglm izvolili nove člane občin-
skega komiteja In organov občinske organizacife.
Komlteje izvolil Štefana Praznika za izvršnega sekre-
tarja predsedstva, ki bo odgovarjal za področje druž-
benoekonomskih odnosov. Pretežni del razprave na
seji komiteja pa se je sukal okrog osnutka poročila o
štiriletnem delu občinske organizacije, kl ga bodo
predložili delegatom na programsko volilni sejt.

Vsako leto smo imeli konfe-
rence in vsako leto smo
obravnavali rezultate dela
vseh organov ZK na ravni ob-
čine. Zaradi tega y poročilu
tudi nismo posebej obravna-
vali vsega delovanja in vseh
rezultatov, saj smo to delali
sproti - so med drugim po-
udarili v razpravi. To je bil tu-
di nekakšen odgovor na vpra-
šai\je, zakaj v poročilu ni po-
sebej povedano, kje zadeve
niso potekale tako, kot bi si
želeli in katerim zadevam mo-
ramo posvetiti največ pozor-
nosti. Clani komiteja so se ze-
dinili v oceni, da je letošnji
osnutek poročila, o katerem
bodo povedale svoje mnenje
še osnovne organizacye ZKS,
znatno boljši kot prejšnja leta.

Najbrž pa ne moremo mimo

dejstva, da vsega le nismo
uresničili tako, kot bi morali,
je bilo med drugim slišati v
razpravi. Komite je dajal ra-
zlične predloge, ki pa niso bili
vsi upoštevani. Dobro bi bilo
ugotoviti, ali so bili predlogi
neživljeryski ali pa so bili ne-
delavni in neodgovorni tisti,
Jri bi jih morali uresničiti.
Večkrat pa se dogaja, da so
stališča sindikata in ZK v na-
sproiju s stališči poslovodnih
struktur. Nekateri so v razpra-
vi menili, da je poročilo pre-
več kritično, zlasti zaradi tega,
ker so se gospodarske razme-
re v občini nekoliko ustalile.
Vendar pa je le prevladalo
mnenje, naj kritičnost kar
ostane, saj je pred nami še vr-
sta neuresničenih nalog.

Poročilo je odraz našega de-

la. Iz njega si lahko ustvarimo
vtis, kaj smo uspeli in kaj ne.
Pomembno je, kako člani ZK
gledajo na komite in kakšen
bo odmev na to poročilo. Ta
odmev bo najbojj dragocen in
najbolj pomemben. Kot eno
od pomanjkjjivosti so na seji
opozorili, da v poročilu ni po-
sebej obravnavano nagrajeva-
nje po delu. O osnutku poro-
čila teče zdaj obširna javna
razprava v osnovnih organiza-
cijah ZK.

Na seji so obravnavali evi-
dentirane možne kandidate za
nove člane komiteja in druge
organe ZK v občini Center, za
člane mestnega komiteja in za
delegate na republiškem in

. zveznem kongresu ZK. Za no-
vega predsednika OK ZKS
Ljubljana Center. so predlaga-
li Ivana Krča, ki sedaj oprav-
Ija dolžnost predsednika
mestnega komiteja za komu-
nalno gospodarstvo, promet
in zveze. Za sekretaija pred-
sedstva so predlagali Braneta
Bertonclja, ki že sedaj oprav-
Ija to dolžnost. O predlaganih
kandidatih bodo morale po-
vedati svoje mnenje osnovne
organizacije ZK.
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